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Francesco Totti udzielił wywiadu dla dziennika Corriere dello Sport. Były

kapitan Giallorossich mówił o Eusebio Di Francesco i sezonie Romy. 

Totti, zacznijmy od debiutu Schicka od pierwszej minuty. Podobał ci się?

- Bardzo. Dokona wielkich rzeczy, gdyż jest naprawdę mocny.

Szkoda, że z niedzielnym 0-0 nie zbliżyliście się do prowadzącego Interu.

- Odtąd do końca sezonu droga jest długa i może się wydarzyć wiele rzeczy. Liga

jest głównym celem, również dlatego, że w Champions League zmierzymy się z

drużynami mocniejszymi od nas, jednak nie wybieram i chcę maksimum.

Niezależnie od naszych ograniczeń, w Europie postaramy się sprawić do samego

końca kłopoty wszystkim, ale to w Serie A możemy zajść daleko.

Będąc szczerym: celem jest scudetto?

- Nie wypowiem tego słowa, gdyż w Rzymie jest niebezpieczne, ale jesteśmy jednym

z kandydatów do pierwszych czterech miejsc, zespołem na poziomie, aby

powiedzieć swoje do samego końca.

23 grudnia w Turynie będzie mecz Juventus-Roma. Jakiego meczu się

spodziewasz?

- Trudnego, pięknego i otwartego. Jakikolwiek mecz będzie, będzie ważnym nie

przegrać, gdyż celem jest pozostanie blisko czołówki.

Jakie to uczucie widzieć Inter Spallettiego na prowadzeniu?

- Myślę tylko o Romie. O Interze mogę powiedzieć, że są wielkim zespołem i że teraz

zasługują na prowadzenie, gdyż jako jedyni nie przegrali. Jednak do rozegrania jest

jeszcze cała rudna i klasyfikację zobaczymy w maju.

Z Serie A do Ligi Mistrzów: jak ocenisz 1/8 z Szachtarem?

- Patrząc na nazwy drużyn, poszło dobrze, ale nie można zlekceważyć Ukraińców,

gdyż są mocni technicznie i fizycznie. Grają bardzo dobrze u siebie i spodziewam się

podwójnego bardzo otwartego meczu. Ich liga się zatrzymuje i może to być zaletą

dla nas, jednak od teraz do tego czasu również my nie możemy myśleć o Lidze

Mistrzów.

Co wprowadził Di Francesco?

- Wiele harmonii. Pomogły mu też wyniki, ale wprowadził wiele pozytywności, swoje

pragnienie dobrej pracy i zaangażowania. Nie znałem go jako trenera, ale zrobił na

mnie wrażenie. Zobaczycie, że się jeszcze poprawi.
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Co zrobi Roma w styczniowym mercato, aby poprawić kadrę?

- Porozmawiamy z trenerem i Monchim, gdyż celem jest posiadanie bardziej

konkurencyjnej kadry.

Co myślisz o ostatniej krytyce De Rossiego?

- Daniele jest punktem odniesienia dla zespołu i miasta. Dał wiele dla tych barw i

będzie dawał nadal. Błędy mogą się zdarzać i popełniałem je też ja, ale zrozumiał to

i przeprosił.

Kto wygra Mundial?

- Brazylia.
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